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Protokół nr 31/23 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 28 listopada 2023 roku 

 
 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu  28 listopada 2023 roku o godzinie 10:00  Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad komisji, powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Starosty Włocławskiego – Pana Romana 
Gołębiewskiego i Sekretarza Powiatu – Panią Jolantę Sakowską. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził,  że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku, członkowie komisji otrzymali 
porządek obrad . 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 9  punktów w brzmieniu :  
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 30/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

30 października 2023 roku. 
5. Analiza i wyrażenie  opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata  2024 – 2040.  



6. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na 2024 rok.  

7. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2024. 
8. Sprawy różne.  
9. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

4. Przyjęcie protokołu nr 30/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z  dnia 
30  października  2023 roku.  
 

Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu 
nr 30/23 z dnia 30 października 2023 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 30/23  z dnia  
30  października  2023 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 30/23  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku  z dnia 30  października  2023 r.  
 
5. Analiza i wyrażenie  opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata  2024 – 2040.  
 

Przewodniczący Komisji –  poprosił  Skarbnika Powiatu - Panią Jolantę Sakowską 
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata  2024 – 2040.  
Skarbnik Powiatu - powiedziała, że WPF została przygotowana na lata 2024-2040. Art. 30 
ustawy o finansach publicznych stanowi, że sporządzenie projektu WPF należy  wyłącznie do 
zarządu powiatu. WPF zawiera prognozę długu, spłatę zobowiązań, dochody, wydatki, 
przychody, rozchody. Wszystko to jest określone w załączniku nr 1 do wieloletniej  prognozy 
i załącznik nr 2, w którym przedstawione są przedsięwzięcia, które będzie się realizować 
w perspektywie następnego roku i kolejnych.  
Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji zapytał, kto jest za 
pozytywnym rozpatrzeniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata  2024 – 2040.  
 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata  2024 – 2040.  



Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata  2024 – 2040 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

6. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na 2024 rok.  

 
Przewodniczący Komisji –  poprosił  Skarbnika Powiatu - Panią Jolantę Sakowską 
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na 2024 rok.  
Skarbnik Powiatu – powiedziała, jeżeli chodzi o sam budżet na rok przyszły, to skarbnik 
przedstawiła w jakich wielkościach on się zamknie. Jeżeli chodzi o dochody budżetu, to będą 
one wynosiły 165 213 413,94 zł. Dochody bieżące z tego to 118 552 074,10 zł a dochody 
majątkowe to 46 661 339,84 zł. 
Planowane dochody powiatu z tytułu subwencji ogólnej na rok 2024 będą wynosiły                             
57  247 436 zł, w stosunku do roku 2023 wzrosły ogółem o kwotę 15 718 978 zł, w tym część 
wyrównawcza wzrosła o 14 385 901 zł, część równoważąca spadła o kwotę 2 298 098 zł, 
a część subwencji oświatowej wzrosła o kwotę 3 631 175 zł i będzie wynosiła 19 175 198 zł. 
Planowane dochody powiatu  z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 
fizycznych w stosunku do roku bieżącego wg informacji wstępnej  z Ministerstwa Finansów, 
wzrosły  5 438 506 zł i są planowane na poziomie 20 691 457 zł. Dochody z tytułu udziału we 
wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych, będą wynosiły 979 872 zł i wzrosły 
o 223 273 zł. Wielkość dotacji wojewody kujawsko-pomorskiego na rok 2024 będzie wynosiła 
8 679 700 zł, w tym na zadania własne powiatu to jest wielkość 5 386 600 zł i na zadania 
zlecone z administracji rządowej 3 293 100 zł. Szczegółowa informacja do planowanych 
dochodów, stanowi załącznik nr 1. Jeżeli chodzi o stronę wydatków budżetu na rok przyszły 
została ona zaplanowana w wysokości 181 388 016, 44 zł, z tego wydatki bieżące to 
105 515 916,74 zł, z tego wydatki jednostek budżetowych to 92 473 234,74 zł. Jeżeli chodzi 
o wydatki majątkowe to zostały zaplanowane na poziomie 75 872 099,70 zł i 41,83% ogółem 
planów wszystkich wydatków w budżecie, szczegółowa informacja - załącznik nr 2. Budżet 
jest niezrównoważony, deficyt budżetu to 16 174 602,50 zł i pokryty będzie z planowanych do 
zaciągnięcia kredytów lub pożyczek długoterminowych. Zostały  zaplanowane rezerwy na 
ogółem kwotę 1 mln zł, rezerwa ogólna to 200 000 zł,  rezerwy celowe to 800 000 zł, na 
zarządzanie kryzysowe 210 000 zł, wydatki bieżące w oświacie i edukacji 80 000 zł,  na 
wydatki bieżące w opiece społeczne - 80 000 zł i w administracji – 80 000 zł.  Są to wydatki na 
nieplanowane zdarzenia. Również rezerwa na inwestycji i zakupy inwestycyjne została 
zaplanowana w wysokości 350 000 zł. Wydatki bieżące na zadania oświatowe zaplanowano 
w wysokości 24 071 955 zł, bez zadań inwestycyjnych, które w przyszłym roku w oświacie 
stanowią wielkość 4 898 559,78 zł. Uwzględniają one zaplanowane dotacje podmiotowe dla 
szkół niepublicznych w kwocie 2 543 983 zł.  Subwencja  to 19 175 198 zł, więc kwota 
niedoboru, to jest 4 896 757 zł. Zaplanowano również 21 082 976 zł na wydatki dotyczące 
domów pomocy społecznej – 4 powiatowe i piąty na prowadzenie o zasięgu ponadgminnym. 
Kwota na ten piąty dom to jest zaplanowana w wysokości 1 775 433 zł. Jeżeli chodzi o wydatki 
majątkowe, planuje się wraz z rezerwą, w tej wysokości, którą skarbnik przedstawiła i są 
uwidocznione w załączniku nr 3, gdzie są rozpisane wszystkie zadania inwestycyjne, według 
działów, rozdziałów i paragrafów, i wielkościach ogólnych, czyli ta kwota wydatków na 
inwestycje zaplanowana, na przyszły rok wraz z rezerwą to 75 872 099,70 zł. Zaplanowane 
zadania inwestycyjne w Powiatowym Zarządzie Dróg to jest kwota 42 678 234,32. W tej 
kwocie mieści się dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. To jest wielkość 
8 206 708,91 zł. Z Rządowego Funduszu Polski Ład  Program Inwestycji Strategicznych to 
13 930 665,11 zł z udziału środków unijnych – RPO to kwota 6 142 831 zł. Na realizację zadań 



inwestycyjnych na drogach powiatowych i na zakupach inwestycyjnych, to kwota własnych 
środków powiatu - 14 398 039,30 zł. Ponadto zaplanowano takie zadania inwestycyjne, jak 
budowa budynku dydaktyczno – warsztatowego przy ZS w Kowalu. Jest to zadanie 
zaplanowane z dofinansowaniem na lata 2024 – 2025 w kwocie całego zadania to 5 814 347 zł 
a z udziałem środków unijnych w kwocie 4 932 878,12 zł, fundusze unijne są dla kujaw 
i pomorza na lata 2021 - 2027 z tym, że na rok 2024 kwota wydatków to 2 912 654,01 zł  a na 
2025 r. – 2 901 693,01 zł. Dokumentacja na to zadanie została w bieżącym roku sfinansowana. 
Termomodernizacja budynku ZS w Lubrańcu -  cała wartość zadania do 4 114 231,55 zł. 
Finansowanie na lata 2024 -2025. Środki unijne zaplanowane w tym zadaniu na te lata to kwota 
3 352 596,82 zł. W ramach zintegrowanych inwestycji terytorialnych, polityka terytorialna na 
lata 2021 -2027 kwota wydatków w roku przyszłym to 1 985 905,78 zł a na 2025 - 1 975 115,57 
zł.  Również zadanie, które zostało zaplanowane w perspektywie 2024 -2025, jest zadanie pod 
nazwą zakup aparatu rezonansu magnetycznego wraz z dostosowaniem pomieszczeń 
Powiatowego Centrum Zdrowia. Wartość całego zadania to 7 506 887,38 zł.  Kwota 
dofinansowania ze środków unijnych w ramach funduszy kujaw i pomorza 2021 – 2027 to 
6 210 854,27, na rok 2024 kwota wydatkowo zaplanowana to 3 673 248,70 zł a na rok 2025 to 
3 653 443,68 zł. Kolejne zadania już w perspektywie przyszłego roku, to zadanie pod nazwą 
wymiana źródeł ciepła w jednostkach organizacyjnych powiatów i zadanie ma wielkość 
6 310 917, 90 zł, w tym środki unijne to 5 280 980,21 zł. Inwestycja zaplanowana w ramach 
zintegrowanych inwestycji terytorialnych, polityka terytorialna 2021-2027. Budowa nowego 
boiska wielofunkcyjnego przy Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Chodczu. - w tym roku były dokumentacje zlecone, zadania wpisane w 
wieloletnią prognozę finansową i obejmują lata 2023-2024. Tu jest dofinansowanie z programu 
Ministerstwa Sportu i Turystyki, projekt Olimpia w kwocie 2 650 000 zł.  Ogółem wartość 
zadania to 8 679 988 zł i budowa nowego boiska przy ZS w Lubrańcu Marysinie -  
dofinansowanie z projektu Olimpia 2 800 000 zł. Kwota zaplanowana na przyszły rok na 
zadanie to 8 679 980 zł. Również renowacja budynku Starostwa Powiatowego we Włocławku, 
zadanie jest realizowane z dofinansowania z Rządowego Funduszu Ochrony Zabytków Polski 
Lad. Powiat otrzymał promesę na kwotę 400 000 zł i zadanie będzie realizowane w roku 
przyszłym. W ramach budżetu przyszłego roku zostały również zaplanowane wydatki związane 
z transportem zbiorowym. Na ten cel zaplanowano kwotę po stronie wydatków w wysokości 
3 772 884,74 zł z planowanym dofinansowaniem z funduszu rozwoju przewozów 
autobusowych w kwocie 1 967 801,10 zł. Po stronie kosztów własnych, to jest wielkość 
1 805 083,64 zł.  Kwota może uleć zmianie w trakcie roku w związku ze sprzedażą biletów na 
liniach autobusowych. W załączniku nr 5 jest zostawienie planowanych kwot dotacji 
udzielanych z budżetu powiatu. Jeżeli chodzi o całą kwotę udzielanych dotacji, to wielkość 
8 462 011 zł, w tym dotacje celowe dla jednostek samorządu terytorialnego to 2 512 215 zł.  
Dotacje dla jednostek spoza sektorów, sektora finansów publicznych to 3 405 813 zł oraz 
dotacje podmiotowe spoza sektorów finansów publicznych, to 2 543 983 zł. Zaplanowano 
między innymi w dotacjach kwotę 400 000 zł  na ochronę zabytków, na ochotnicze straże – 
600 000 zł, na stowarzyszenia w zakresie kultury fizycznej 400 000 zł. Zaplanowane zostały 
w wydatkach, zarówno inwestycyjnych, jak i bieżących, na tzw. fundusze celowe wsparcia, 
zarówno policji, jak i komendy państwowej straży pożarnej. Jeżeli chodzi o policję - to 109 000 
zł,  jeżeli chodzi o komendy wojewódzką państwowej straży pożarnej, to 100 000 zł. Dochody 
i wydatki na rok 2024, na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych ustawami planuje się w wysokości 3 293 100 zł, co zostało przedstawiane 
w załączniku nr 6 do projektu budżetu. 
Przewodniczący Komisji -  zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania odnośnie 
projektu uchwały? 



Radny Wojciech Rudziński - zapytał ile się planuje dotacji do straży oraz do klubów 
sportowych?  I jeszcze w zakresie oświatowej. Mam taką prośbę, w imieniu nauczycieli, żeby 
uwzględnić jakiś tam niewielki fundusz, zwiększenie funduszu nagród dla nauczycieli, bo tam 
jest zapisane w ustawie oświaty, że jeden procent dla nauczycieli na nagrody z tego 0,3 ma 
starosta  0,7 dyrektor. I od lat nie otrzymują nauczyciele. Nie zawsze musi każdy otrzymywać, 
ale chociaż żeby jeden nauczyciel ze szkoły otrzymywał, bo otrzymują te nagrody z tej puli 
dyrektorzy, albo z większej fundusz dodatków do dyrektorów, czy jakiś tam funkcyjnych. Może 
tu nauczyciele są troszeczkę pokrzywdzeni, bo jeśli później nauczyciela się typuje do nagrody, 
starosty, czy kuratora, czy ministra, tam patrzy się jakie miał dotychczas  nagrody. 
I ma nagrody dyrektora, a nie ma organu prowadzącego. W tym zakresie proszę o zwiększenie. 
Następnie jeszcze tu mówiliśmy na poprzedniej komisję wstecz o przywróceniu po pandemii 
zawodów sportowych, czy rajdowego. Czy tu w tym planie finansowym jest jakaś pula 
zarezerwowana, czy w tych dochodach?  
Starosta Włocławski – odpowiadając na  pytania pana radnego, bardzo zasadne. Zwiększono 
środki z przeznaczeniem na dotację dla ochotniczych straży pożarnych, 422 tysięcy, które miało 
w tym roku do 600 tysięcy w roku przyszłym. Podobnie ma to miejsce w przypadku klubów 
sportowych 300 tysięcy do 400 tysięcy i także środków na renowację zabytków  z 300 tysięcy 
na 400 tysięcy. W każdym przypadku to zwiększenie jest porównywalne. Szczegółowego 
podziału dotacji na poszczególne zadania w przypadku klubów sportowych dokonuje zarząd po 
opinii  powołanej komisji. Zarząd przyjmuje także zasady naboru dla ochotniczych straży 
pożarnych. Myślę, że łatwo sobie wyliczyć z procentowego układu jakie to zwiększenie może 
być. Natomiast ja nie chcę wypowiadać indywidualnie, bo jest to kolegialna decyzja zarządu 
i myślę, że gdzieś porównywalnie procentowo przy tym zwiększeniu, to jest około 25% to 
zwiększenie tego 30%, to zwiększenie będzie mogło mieć miejsce. Na pewno dokonamy 
dogłębnej analizy. Po naborach wniosków w przypadku SP, przed naborami ogłaszają 
w regulamin, bo tu troszkę innej formule ten konkurs robimy. W przypadku nauczycieli 
oczywiście wniosek jest bardzo zasadny. Natomiast kwestie wynagrodzeń nauczycieli reguluje 
karta nauczyciela. Nie jest tajemnicą, że otrzymywana subwencja na sprawy edukacyjne  mimo, 
że z roku na rok ona rośnie. W części rośnie mniej więcej w połowie z powodu jego  naturalnego 
wzrostu, o wskaźniki inflacji  o tym podobne rzeczy. W połowie dzięki temu, że z roku na rok 
naborów naszych szkołach jest większy, ja nawet w międzyczasie sobie dokonałem tych 
wyliczeń i podobnie w przyszłym roku,  że to są to materiały ogólno  dostępne. I w trakcie tej 
kadencji wiem, że także w przypadku subwencji przyszłorocznej mniej więcej tak to się 
podzieliło. Wzrost jest o  24% 13% jest to wzrost naturalny, 11%  wzrost związany z przyrostem 
liczby uczniów. W pewnych przypadkach wiąże to się także z większymi kosztami nauczycieli, 
natomiast w cało kształcie przez te kilka lat zarządzenia powiatem udaje nam się, że dopłata do 
subwencji jest na porównywalnym poziomie, w porównaniu z latami wczesnym, nawet 
kwotowym, procentowym, pewnie jeszcze mniejszym, gdzie w przypadku średniej krajowej ta 
można to nazwać luka  oświatowa w ostatnich 5 latach wzrosła dwukrotnie, jeżeli chodzi 
o procenty. Dlatego też w przypadku nagród zapisujemy tylko to, co wymaga od nas karta 
nauczyciela i tak też został  zaplanowany budżet, jeżeli miałyby się znaleźć dodatkowe środki. 
Oczywiście one mogą się znaleźć, ale zawsze kosztem innych zadań. Myślę, że to, co mówiła  
Pani  Skarbnik,  budżet jest dość bogaty, jeśli chodzi o inwestycje w wielu dziedzinach także 
oświatowych i to jest ten właściwy kierunek, w którym chcielibyśmy iść.  Z niecierpliwością 
czekamy na nowe rozwiązania systemowe, my mamy nadzieję, że zostaną nam 
zrekompensowane w jakiś sposób dochody bieżące.  Nie ograniczamy nauczycielom 
możliwości zwiększenia etatu, w tym roku są już  przypadki, że to jest powyżej półtorej etatu 
w naszych placówkach, także ta możliwość rekompensaty finansowej za wykonaną pracę 
w przypadku samorządu powiatu jest możliwa. Trzeci element współzawodnictwo sportowo, 
oczywiście bardzo ważny temat, nawet te dotacje, które chcę udzielać, pokazuje, że sprawy 



sportowe są dla nas bardzo blisko i bardzo chętnie byśmy rozpoczęli. Ja w tym roku spotkałem 
się z  trzema przedstawicielami środowiska nauczycielskiego sportowego, namawiałem ich do 
rozpoczęcia procesu i przeprowadzenia czegoś na styl licealiady, czy tym  sportowego. Mimo 
wstępnych deklaracji, że  tym tematem zajmą, oczywiście też deklarowałem, że to nie będzie 
odbywało się za darmo, no bo to wszystko ponosi koszty, byśmy gotowi je ponieść. Nie było 
pozytywne i odpowiedzi jednoznacznej drugiej strony o chęci przeprowadzenia takiego 
współzawodnictwa, także odpowiadając bezpośrednio.  Jeśli znajdzie się stowarzyszenie, bądź 
osoba, bądź grupa osób, która takie zawody, takie współzawodnictwo  po ustaleniu z nami 
szczegółów, będzie chciała przeprowadzić. Jestem jak najbardziej otwarty, mówię 
odpowiedzialnie, przeprowadziłem rozmowy z trzema osobami mimo wstępnych deklaracji, 
nie rozpoczęły procesu realizacji tego zadania, dlatego też staramy się wspierać sport w innych 
formach. Uważam, że takie współzawodnictwo byłoby fajne, potrzebne, natomiast my ze 
względu  logistycznych nie jesteśmy w stanie przeprowadzić z tego z poziomu starostwa 
powiatowego.  Oczywiście wesprzeć  finansowo i osobowo i w każdy inny sposób, natomiast 
musi być to inicjatywa, jaka miała miejsce w latach poprzednich środowiska sportowego,  tego 
bądź innego z terenu powiatu włocławskiego. Jak tylko się pojawi propozycja chęci 
zorganizowania tego od razu jesteśmy w stanie to wesprzeć. Myślę, że w formułę można 
wymyśleć  szybko, niekoniecznie musi to odbywać się w formie konkursu ofert, , tak jak było 
to w latach poprzednich, gdzie tej papierologii w cudzysłowie jest bardzo dużo. Są formy 
patronatów,  w tym podobnych rozwiązań, bardzo szybko środki na to mogą się znaleźć.  Jeżeli 
tylko będzie druga strona  z terenu powiatu chętna do realizacji tego zadania, no może by to 
miało też sens taki pełno społeczny, to powinno być organizowane przez stronę społeczno-
sportową.  
Przewodniczący Komisji –  zapytał, czy  będzie możliwość ubiegania się o dotacji również 
dla klubów sportowych, zarejestrowanych jako stowarzyszenie działające, automoto typu 
krosowe, typu motocyklowe, działające oczywiście cały czas prezentujący się na terenie 
powiatu Włocławskiego, czy taka możliwość uzyskiwania dotacji również przewiduje obecny 
regulamin ustalony przez zarząd?  
Starosta Włocławski – powiedział, że o ile dobrze pamiętam z 99% pewnością, 
dotychczasowy regulamin i z perspektywy czasu przyjęty został bardzo słusznie, że udzielamy 
dotacji dla klubów  z terenu powiatu włocławskiego i klubów biorących udział na co dzień 
w rywalizacji sportowej organizowanej przez oficjalny związek danej dyscypliny. I są to dwa 
podstawowe warunki, w których udzielamy dofinansowania, udzielamy na różne formy, bo 
zaczyna to się od klubów jeździeckich poprzez lekką  atletykę,  to matka sportu, więc to nie jest 
dziwna forma, ale różne sporty walki . Oczywiście prym wiedzie w powiecie  piłka nożna. 
Natomiast podstawowym warunkiem jest uczestnictwo w rozgrywkach organizowanych przez 
oficjalny związek  rozgrywka,  oficjalny związek danej dyscypliny z perspektywy wiem, że 
było to słuszne podejście, bo w ostatnich naborach pojawiały się wnioski na organizację jakieś 
imprezy, tym podobne rzeczy. Pojedynczej myślę, że to nie jest ta forma wsparcia, którą 
chcemy propagować w tym konkursie, oczywiście jeżeli uznajemy, że jest to ważne wydarzenie 
dla społeczeństwa, tak jak powtarzam są  formy patronatów, tym podobnych spraw i wsparcia 
stowarzyszeń. Natomiast samych dotacji w otwartym konkursie oferty  tak pozwala na to 
prawo, udzielamy na współzawodnictwo cało roczne, oficjalne.  Jednoznacznie nie odpowiem, 
czy dany klub  bierze  udział w takiej rywalizacji, to myślę, że wymaga analizy po ewentualnym 
złożeniu oferty, bądź wcześniejszej konsultacji przed konkursem po przedstawieniu 
uwarunkowań, które są w danym stowarzyszeniu. 
Radny Jerzy Pawłowski - zapytał, czy są przewidziane środki na remont pomieszczeń 
sanitarno - chigienicznych w Zespole Szkół Zawodowych w Lubrańcu, przy ulicy Brzeskiej 
część wykonanych zostało prac tam jeszcze część jest do wykonania? 



Starosta Włocławski – powiedział, że część remontów tych pomieszczeń w pierwszej 
kolejności miały być wykonane całe w tym roku. Okazało się, że można było zrobić część, 
podobnie jak remont w Izbicy kujawskiej . Na te chwile nie są zapisane środki na remont 
w związku z koniecznością  zbilansowania dochodów i wydatków bieżących. W trakcie roku 
będziemy reagować na tą sytuację i uzgadniać dany temat. Wiem, że tegoroczne prace już chyba 
są na ukończeniu albo zostały wykonane.  
Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji, czy mają  jeszcze jakieś pytania? Nie 
było żadnych pytań. W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji zapytał, kto jest za 
pozytywnym rozpatrzeniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się - 0 

      Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na 2024 rok.  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2024 rok stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego materiału.  
 
7. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2024. 
 
Przewodniczący Komisji - poinformował członków komisji, że wraz z zawiadomieniem 
o posiedzeniu komisji,  otrzymali  projekt  planu pracy Komisji  Edukacji , Kultury i Sportu  
Rady Powiatu na rok 2024. Przewodniczący komisji  zapytał  członków komisji, czy mają 
uwagi bądź propozycje do przedłożonego projektu? 
Radny Wojciech Rudziński – zaproponował, żeby w planie pracy Komisji Edukacji , Kultury 
i Sportu Rady powiatu we Włocławku na rok 2024 rok w II kwartale w punkcie 3 Informacja 
z realizacji zadań przez Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Chodczu – odbyło się posiedzenie wyjazdowe.   
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy są za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu  planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2024 wraz ze zmianami 
i przeprowadził procedurę głosowania.   
 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt  planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2024. 
Projekt planu pracy  Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu  Rady Powiatu we Włocławku  na 
2024 rok stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
8. Sprawy różne.  
 
Przewodniczący Komisji - zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? Nie było żadnych głosów.  
 
 



9. Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  w dniu 
28 listopada  2023 roku o godzinie 10:45  dokonał zamknięcia obrad Komisji.  
 
        

       
                    Przewodniczący Komisji  

                                 Edukacji, Kultury i Sportu 
 
                 Karol Matusiak  

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
-  
 


